
پرون�ده هفت�ه چه�ارم رقابت ه�اي لي�گ 
بيست و س�وم ام�روز بس�ته مي ش�ود، ام�ا 
همچنان س�قف بودجه يكي از بحث هاي داغ 
فوتبال ايران اس�ت كه بعيد به نظر مي رس�د 
به اين زودي ها س�رد ش�ود و از دهان بيفتد!

در ظاهر فكر هم��ه جوانب كار را ك��رده بودند، 
اي��ن دقيق��اً ادعايي بود ك��ه منص��ور قنبرزاده 
داش��ت: »براي تك ت��ك برنامه س��قف بودجه، 
دستورالعمل هايي تعريف شده كه براي نظارت 
و ارزيابي با سيس��تم هاي قب��ل خيلي متفاوت 
است. يكي از موارد ارزيابي درون سازماني  است. 
فرم هاي بودج��ه جديد را علاوه ب��ر مديرعامل، 
خزانه دار، مدير مالي، تمام اعضاي هيئت مديره و 

رئيس مجمع بايد امضا كنند.«
هرچند كه تا به ام��روز هرگز هي��چ مديري در 
فوتبال ايران پاس��خگوي عملك��رد خود نبوده، 
اما براس��اس توضيحات مطرح ش��ده از س��وي 
نايب رئيس فدراس��يون فوتبال، اين بار علاوه بر 
مديرعامل، هيئ��ت مديره و خزان��ه دار و رئيس 
مجمع هم در صورت هرگونه تخلفي زير س��ؤال 

می روند و بايد پاسخگو باشند. 
         

پرواضح بود كه بسياري حاضر به تمكين از قانون 
نيستند، درست مثل همه دفعات قبلي كه قانوني 
مشابه وضع شده بود. اولين پله فرار قانوني آقايان 
افزايش چند برابری رقم قراردادها در سال دوم 
بود. هرچند كه قنبرزاده تأكيد داش��ت سازمان 
ليگ براي مقابله با اين ترفند با باشگاه ها مكاتبه 
كرده و با ارسال ابلاغيه، خواهان افزايش منطقي 
رقم قراردادها در سال هاي دوم و سوم شده تا به 

اين طريق مانع از دور زدن قانون شود. البته اين 
مسئله نمي توانست به تنهايي مانعي براي تخطي 
از قانون باشد و شايد به همين دليل هم بود كه 
گفته شد براي راستي آزمايي در خصوص رعايت 
س��قف بودجه، نمايندگاني از س��وي س��ازمان 
بازرسي براي بررس��ي قراردادها در باشگاه ها و 
سازمان ليگ مستقر خواهند شد! تصميمي كه 
مي توانست بزرگ ترين مانع براي تخطي از قانون 
باشد، اما نه وقتي تا به امروز حتي يك مورد هم به 

عنوان تخلف گزارش نشده است!
         

اما آنچه باعث ايجاد حساسيت بيشتر در خصوص 
قانون سقف بودجه شد، رقم قرارداد بيرانوند بود 
و عددي كه سپاهان با وجود اعتراضات بسيار به 
اين قانون به عنوان سقف بودجه خود اعلام كرد! با 
عقل جور درنمي آمد گلر پرسپوليس كه بابت عدم 
دريافت آپشن هاي قرارداد خود به تيمش پشت 
كرده و با استقلال پاي ميز مذاكره نشسته از رقم 
درشت چندده ميلياردي چشم پوشي كند و به 
عقد قرارداد با رقمي رضايت دهد كه در مقايسه 
با سال گذشته كمتر است! همانطور كه منطقي 
نبود سپاهاني كه بارها و بارها تأكيد داشت قانون 
سقف بودجه را قبول ندارد و حضور پرتكاپويي در 
فصل نقل و انتقالات داشت، تيم خود را با رقمي به 
مبلغ 325 ميليارد تومان بدون احتساب حداكثر 
2۰درصد آپشن بسته باشد، آن هم در شرايطي 
كه گفته مي شد هزينه صرف ش��ده اين باشگاه 
براي سال گذشته 5۰۰ ميليارد بوده و به همين 
دليل ساكت به كاهش بودجه اعتراض دارد و آن 
را غيرممكن مي خواند. اما با اعلام رقم هزينه شده 

اين سؤال پيش مي آيد كه در صورت تمكين از 
قانون ديگر اين حجم از اعتراض به قانون سقف 

بودجه چه ضرورتي داشت؟
         

با وج��ود گذش��ت چه��ار هفت��ه از رقابت هاي 
ليگ برتر، ابهامات همچن��ان به قوت خود باقي 
اس��ت. ابهاماتي كه انتظار مي رفت اندكي از آنها 
در جلس��ه اي كه روز گذش��ته با حضور رئيس 
فدراس��يون فوتبال ، قنب��رزاده و كارگروه نقل و 
انتقالات برگزار ش��د، حل و فصل شود، اما حتي 
دو تخلفي ك��ه به گفته نايب رئيس فدراس��يون 
فوتبال از سوي سازمان بازرس��ي افشا شده نيز 
نتوانس��ت گوش��ه اي از ابهامات را برطرف كند، 
كه موارد مطرح شده از س��وي سازمان بازرسي 
هيچ گونه ارتباطي به ابهاماتي كه افكار عمومي 
را به خود مش��غول كرده، نداش��ت! درحالي كه 
مردم و اصحاب رسانه چشم انتظار تأييد يا عدم 
تأييد رعايت يا عدم رعايت قانون س��قف بودجه 
توسط برخي باشگاه ها هس��تند، گفته مي شود 
افزاي��ش 3۰۰ درصدي قرارداد س��ال دوم يك 
بازيكن و همچنين پرداختي ريالي يك بازيكن 
كه با تبصره اي معادل قيمت دلار تعيين ش��ده، 
نگاه سازمان بازرسي را به خود جلب كرده و اين 
دو باشگاه را به كميته انضباطي ارجاع داده است! 
اين در حالي اس��ت كه انتظار مي رفت بازرساني 
كه جهت راستي آزمايي قراردادهاي منعقده در 
سازمان ليگ و باشگاه ها مستقر شدند، مواردي 
مهم تر و البته بيشتر از دو مورد را گزارش كنند، 
اما حتي همين دو مورد هم به گفته نايب رئيس 

فدراسيون فوتبال محرمانه است! 

حال آنكه رقم اكثر اي��ن قراردادها از جيب 
م��ردم پرداخت مي ش��ود، به همي��ن دليل 
محرمان��ه خوان��دن برخ��ورد ب��ا متخلفان 

نمي تواند منطقي باشد.
         

 با وجود اينكه نايب رئيس فدراس��يون فوتبال 
صراحتاً مي گويد نامه سازمان بازرسي محرمانه 
اس��ت و ع��رف اداري و اخلاقی حك��م مي كند 
كه به  ص��ورت عموم��ي بيان نش��ود، مصطفي 
لشگري، مدير روابط عمومي باشگاه پرسپوليس 
در صفحه اجتماعي خود مي نويسد پرونده تيم 
ولخرج به كميته انضباطي رفت و خواستار اين 
هس��تيم كه طبق قانون جديد تمام بازي هاي 
اين تيم 3 بر صفر شود. خواسته اي كه درويش، 
مديرعام��ل پرس��پوليس و همچني��ن خطير، 
مديرعامل اس��تقلال نيز آن را تأيي��د كردند و 
روز گذشته براي ثبت شكايتي در همين راستا 
راهي فدراسيون فوتبال شدند.  اما شكايت از تيم 
متخلف مشمول قوانين خاصی است و نمي توان 
به اعلام 3 بر صفر تمام بازي ه��ا خيلي اميدوار 
بود، از س��وي ديگر قنبرزاده در گفت وگويي با 
ورزش3، اعلام كرده است اگر قرار باشد سازمان 
ليگ روي حرف ها و وعده هايش بايستد احتمالاً 
جنجال تازه پيش روي فوتبال ايران خواهد بود، 
جنجالي با ابعاد بسيار در خصوص تخلفات مالي 
تيم ها و شكايت عليه يكديگر. تخلفاتي كه تقريباً 
همه به نحوي انجام داده اند تا خود را با س��قف 
قرارداد ناگهاني و خلق الس��اعه س��ازمان ليگ 

هماهنگ كنند.

ناهيد كياني براي كسب مدال بازي هاي آسيايي آماده است. تيم ملي 
تكواندو به پاريس اعزام ش��ده تا ملي پوش��ان اي��ران در رقابت هاي 
گرندپري روي ش��ياپ چانگ بروند. علاوه  بر اين بازي هاي هانگژو را نيز در پيش دارند. كاپيتان تيم  

بانوان و پرچمدار كاروان ايران از جمله نفراتي است كه همه روي مدال 
طلايش حس��اب باز كرده اند. كياني كه از توقعات بالاي مردم و 
جامعه ورزش خبر دارد در اين خصوص به ميزان گفت: »بيش 
از يك سال است كه در اردو هس��تيم و در اين بين به مسابقات 
مختلفي هم اعزام شديم. در اين مدت مربيان و هم تيمي هايم را 
بيشتر از خانواده ام ديده ام، اما يك قهرمان براي اينكه به اهداف 

خود برسد بايد با تمام سختي ها دست و پنجه نرم كند. 
نتيجه اي كه در رقابت هاي جهاني، يونيورس��ياد و 

يكي، دو مس��ابقه ديگر گرفتم كمي توقعات را از 
من بالا برده و كاملًا به اين موضوع واقفم كه چه 
شرايط س��ختي در انتظار من است، اما براي 
هر دش��واري كه رو به روي من باشد. برنامه 
دارم و قوي ت��ر از بهانه هايم هس��تم. خيلي 
از خوب هاي دني��ا در هانگژو حضور دارند و 
همه مي دانند كه براي كسب طلاي هانگژو 
بايد حريف چيني را از پيش رو بردارم، اما اگر 

تكواندوكار اهل روسيه هم بيايد كه ديگر كار 
سخت تر از قبل خواهد شد.«

به خاطر تيم ملي كنار كشيدم

برنامه دارم و از بهانه هايم قوي ترم

كامران قاسم پور به  رغم از دست دادن مس��ابقات جهاني همچنان در اردوي تيم ملي كشتي حضور 
دارد. قهرمان كشتي جهان به دليل آسيب ديدگي رقابت هاي صربستان را از دست داده است. با اين 
 حال قاسم پور در گفت وگو با تسنيم تأكيد كرد كه همچنان در خدمت تيم ملي است: »شش ماه پيش 
بود كه در اردو آس��يب ديدم. تمرينم را ادامه دادم، چون شبيه به درد يك گرفتگي ساده بود. وقتي 
MRI دادم، ديدم درصدي از كشاله پاي چپم دچار پارگي شده است. با توجه به اينكه ديگر زماني تا 
شروع مسابقات جهاني نمانده، عملًا يك ماه تمريني كه حداقل زمان براي كسب آمادگي  كاملم بود 
را از دست دادم. در واقع پايم خوب شده، اما اين بدني كه براي شركت در مسابقات جهاني مي خواهم، 
نيست. مسابقات جهاني بحث ملي اس��ت و با همفكري كادر فني تيم ملي قرار شد من به مسابقات 

جهاني نروم. در اردو تمريناتم را دنبال مي كنم و سرباز تيم ملي هستم.«

رويارويي پرسپوليس با متفاوت ترين فولاد
پرون��ده هفت��ه چه��ارم 
رقابت ه��اي لي��گ امش��ب با 
برگزاري سه ديدار باقيمانده بسته 
مي شود. استارت بازي هاي امشب ساعت 
19:3۰  زده مي ش��ود، جايي ك��ه ذوب آهن 
اصفه��ان از ه��وادار پذيرايي مي كن��د. در ادامه 
شمس آذر قزوين س��اعت 2۰ در اراك به مصاف 
آلوميني��وم اين ش��هر م��ي رود و در پاي��ان و در 
حساس ترين بازي شب پاياني هفته چهارم، ساعت 
21:3۰ پرسپوليس در خوزستان به ميهماني فولاد 
مي رود. تيم بحران زده اي كه نه فقط هفته هاست 
رنگ برد به خود نديده كه در هر سه بازي ابتدايي 
اين فصل نيز سه شكست پرگل و سنگين را تجربه 
كرده و بعيد نيس��ت اگر يحيي صدمين برد خود 
با سرخپوش��ان را مقابل اين تيم در اهواز جشن 
بگيرد، خصوصاً كه پرسپوليس هفته گذشته دو 
امتياز حساس برابر ذوب آهن را از دست داد. تعللي 

كه باعث سقوط اين تيم به رده چهارم جدول شد و 
حالا سرخپوشان تهراني براي جبران فاصله ايجاد 
شده با صدر جدول با انديش��ه برد و جبران راهي 
اهواز شده اند. اما كسب امتياز و نتيجه دلخواه از 

فولاد، آن هم در خوزس��تان كار ساده اي نيست. 
اگرچه پرسپوليس بازي دور برگشت فصل گذشته 
برابر ف��ولاد را با برد به پايان رس��اند، ام��ا در دور 
رفت مقابل اين تيم به تساوي بدون گل رضايت 

داد و قبل از آن نيز س��وپرجام را به سرخپوشان 
خوزستاني واگذار كرده بود، اما هر دو تيم امسال 
شرايطي متفاوت از س��ال هاي قبل دارند. فولاد 
شايد هرگز شروعي اين چنين ضعيف با باخت هاي 
س��نگين و پرگل را تجربه نكرده بود، اتفاقي كه 
دلخوري و نارضايتي هواداران اهوازي و مهم تر از 
آن اخراج عليرضا منصوريان را در همين ابتداي 
راه به دنبال داشت تا فولاد در يكي از حساس ترين 
بازي هاي فصل  بدون سرمربي روانه ميدان شود. 
هرچند گفته مي شود بعد از پاسخ منفي دايي، اين 
تيم به توافقاتي با نويدكيا رس��يده، اما در مصاف 
امشب با ياران يحيي، فولاد كه با سه باخت متوالي 
و 9 گل خ��ورده در قعر جدول ج��ا خوش كرده، 
نمي تواند حريف دس��ت و پاگيري باش��د و اين 
بي شك بهترين فرصت براي پرسپوليس است كه 
با جبران تساوي هفته گذشته، جايگاه خود را در 

بين مدعيان بالاي جدول حفظ كند.

ذوب آهن – هوادار 

جدال همسايه هاي 

جدولي

شميم رضوان
      ليگ برتر

      چهره
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فريدون حسن

 پاداش200هزار توماني قهرمان پارالمپيك
دريافتي 5ميلياردي فوتبالي ها

همين يك شنبه بود كه مهدي اولاد، قهرمان پرتاب ديسك پارالمپيك 
كش��ورمان از پاداش 2۰۰ هزار توماني اش بابت ركوردش��كني گفت، 
پاداشي كه به قول خودش اصلًا نمي دانست چگونه بايد خرجش كند. 
درست 24 ساعت بعد از اين خبر و اين پاداش چشمگير، محمدحسين 
مرادمند، بازيكن استقلال از جيب خالي بازيكنان اين تيم حرف زد، از 
اينكه حتي نمي توانند يك جفت كفش بخرند! از اينكه كرايه خانه شان 
عقب افتاده و البته باز هم مثل تمام فوتبالي ها در اين چند روزه منت 
بازي كردنشان را بر سر هواداران گذاشت و اعلام كرد كه تنها به عشق 

آنها بازي مي كنند. 
خب جاي شكرش باقيست كه خود مرادمند مثل دوست فوتبالي اش 
در تيم رقيب اذعان مي كند كه مبلغ قراردادش يا بخش قابل توجهي 
از آن را دريافت كرده است. مبلغي كه با يك حساب سرانگشتي چيزي 
معادل 5 ميليارد تومان مي شود. جالب اينجاست كه مدافع استقلال 
در واكنش به اين س��ؤال كه چرا با اين مبلغ كرايه خانه اش را پرداخت 
نكرده، عن��وان مي كند كه م��ا فوتبالي ها با بقيه ف��رق داريم و زندگي 

متفاوت تري نسبت به مردم عادي داريم. 
خدمت جناب مرادمند و بقيه فوتبالي ها از مربي گرفته تا بازيكن كه اين 
روزها ظاهراً عادت كرده اند منت پرداخت نش��دن آپشن ها ميلياردي و 
باقيمانده قراردادهاي ميليارديشان را سر مردم بگذارند، بايد عرض كنيم 
كه بله، شما متفاوت هستيد، نه با مردم عادي و كوچه و بازار كه شما حتي 
با قهرمانان مدال آور ورزش ايران هم متفاوت هستيد. يكي مثل مهدي 
اولاد 2۰۰ هزار تومان پاداش مي گيرد، اما تنها يك آپش��ن قراردادهاي 

شما ميلياردها تومان مي شود. 
ورزش��كاران قهرمان و مدال آور ايران همين روزها با كمترين امكانات 
و س��خت ترين ش��رايط )از غذا گرفته تا محل اس��كان و تمرين( خود 
را براي حض��ور در بازي هاي آس��يايي هانگژو آماده مي كنن��د تا بعد از 
افتخارآفريني در آنجا منتظر پاداش هايشان باشند، اما امثال شما بدون 
اينكه كوچك ترين ثمري براي ورزش ايران داش��ته باش��يد ميلياردي 
مي گيريد و بع��د هم مدعي هس��تيد كه تمام مملك��ت موظفند خرج 
زندگي هاي آنچناني ش��ما را پرداخت كنند. البته بايد توجه داشت كه 
امثال بازيكنان آبي، قرمز، زرد و بقيه مقصر نيس��تند وقتي كه بزرگان 
باشگاه ها و تيم ها چنين توقعاتي دارند. وقتي كه به شكل هاي مختلف 
به رقم قرارداد آنها و آپش��ن هاي من درآورديش��ان اضافه و متوهم شان 
مي كنند كه حرفه اي هستند و حقشان است كه چنين پول هايي بگيرند، 

بايد هم اينگونه بگويند و از زمين و زمان طلبكار باشند. 
فوتباليست جماعت ادعا دارد كه با همه متفاوت است و بخشی از اين 
توهم حتماً تقصير ما رسانه هاست كه نتوانس��ته ايم؛ آن وقت كه بايد 
براي احقاق حق ورزشكاران واقعي فرياد مي زديم سكوت كرديم و به 
فوتبالي ها بها داديم. در نهايت هم اين شد كه همه مي گويند به فوتبال 
بدهيد به بقيه هم بدهيد، اما واقعيت اين اس��ت كه اصلًا چرا بايد اين 
ارقام نجومي به فوتبال داده ش��ود؟ چرا بايد قراردادهايي منعقد شود 
كه حتي درص��دي از آنها هم ح��ق دريافت كنندگانش نيس��ت؟ چرا 
بايد ورزشكار قهرمان و مدال آور به اين راضي ش��ود كه اگر به فوتبال 
مي دهند ب��ه او هم بدهند ك��ه نمي دهند! پاداش 2۰۰ ه��زار توماني 
مهدي اولاد، چهره زشت اين واقعيت تلخ ورزش ايران است. فوتبالي ها 

ميلياردي مي گيرند، بقيه 1۰۰ هزار توماني !

در فاصله كمتر از يك ماه به آغاز بازي هاي آسيايي در هانگژو اين 
شهر خود را براي استقبال از ورزشكاران قاره كهن آماده مي كند 
و مسئولان برگزاري بازي ها، اين روزها تمام تلاش خود را به كار 
گرفته اند تا مردم هانگژو آماده آغاز بازي ها باشند. اجراي موسيقي 
و نورافش��اني از برنامه هايي اس��ت كه كميته برگزاري بازي هاي 
هانگژو انجام داده تا مردم را براي اين روي��داد بزرگ آماده كند. 
برنامه هايي كه فضاي ش��هر را شاد كرده اس��ت و نشان مي دهد 
روزشمار بازي هاي آس��يايي به آخرين روزها نزديك و نزديك تر 
مي شود. بازي هاي آسيايي هانگژو از اول مهرماه با حضور 12 هزار 

و 5۰۰ ورزشكار از 45 كشور قاره كهن آغاز مي شود.

هانگژو آماده بازي هاي آسيايي

پري پتي، بازيكن امريكايي كه يكي از بازيكنان اصلي شهرداري 
گرگان در سه قهرماني پياپي اين تيم در ليگ برتر بود، سرانجام 
از جمع گرگاني ها جدا ش��د. مصطفي هاش��مي ك��ه براي فصل 
جديد هدايت گرگاني ها را برعهده گرفته است، پتي را در ليست 
بازيكنان مورد نظر خود ق��رار نداد تا اين بازيك��ن راهي الاهلي 
ليبي شود. گفته مي ش��ود اين بازيكن پيشنهادهايي هم از ليگ 
ايران داشت. شوت ثانيه آخر اين بازيكن در فينال ليگ برتر سه 
فصل قبل مقابل مهرام يكي از حركات تماشايي تاريخ مسابقات 

محسوب مي شود.

پري پتي از شهرداري رفت

قهرمان پاراوزنه برداري ايران باز هم خوش درخشيد. 
روح الله رستمي باز هم طلايي شد؛ يك قاب تكراري از 
قهرمان مدال آور ايران اين بار در مسابقات قهرماني 
جهان. مسابقات پاراوزنه برداري قهرماني جهان، ظهر 
ديروز در ش�هر دوبي امارات پيگيري شد و روح الله 
رستمي قهرمان پارالمپيك 2020 توكيو در دسته 80 
كيلوگرم در گروه A به رقابت پرداخت. رس�تمي در 
حركت اول موفق به مهار وزنه 225 كيلوگرمی ش�د 
و در حركت دوم، وزن�ه 229 كيلوگرمي را مهار كرد. 
وي در حركت س�وم در مهار وزن�ه 232 كيلوگرمی 
موفق ظاهر شد و مدال طلا را از آن خود كرد. رستمي 
همچنين با ركورد 686 كيلوگرم طلاي مجموع را نيز 
به خود اختصاص داد. كاروان ايران در اين مسابقات 

چهار طلا، سه نقره و دو برنز كسب كرد. 

با 
متخلفان 

 برخورد مي شود
يا مماشات؟

 فدراسيون فوتبال 
در آستانه آزموني سخت 

شيوا  نوروزي

سرمربي تيم ملي تيراندازي در پاسخ به »جوان«: 

 سلاح هاي جديد
 به زودي از راه مي رسند

مسئولان و مربيان رش��ته تيراندازي نسبت به درخشش نمايندگان اعزامي 
خود به هانگژو خوش بين هس��تند. در ادامه برگزاري نشس��ت هاي خبري 
فدراسيون هاي اعزامي به بازي هاي آسيايي، روز گذشته نوبت به مسئولان 
تيراندازي و بوكس رسيد تا شرايط تيم هاي خود را براي اصحاب رسانه تشريح 
كنند. مرتضي قرباني تأكيد كرد تلاش زيادي براي موفقيت تيراندازان ايران 
انجام شده اس��ت. رئيس فدراس��يون تيراندازي در جمع خبرنگاران گفت: 
»المپيك آسيايي است و كسب مقام بسيار باارزش است. همه در تلاشند و از 
ابتداي سال گذشته تيم ها را به 13 كشور اعزام كرديم. 1۷ مدال خوشرنگ 
به دست آمده است. با توجه به كمبود بودجه اجازه نداديم تيم هايمان دچار 
ركود شوند. ورزشكاران ما زحمات زيادي كشيدند و اردوهاي زيادي را پشت 

سر گذاشتند. اميدواريم پرچم كشور را به اهتزاز دربياوريم.«
افت شديد جواد فروغي، قهرمان المپيك سؤالي بود كه احمدظفرجعفرزاده، 
مربي تيم ملي آن را عادي خواند: »اتفاقي كه براي فروغي از نظر ذهني افتاده 
شايع است. آنها كه مدال المپيك مي گيرند، به واسطه توجهات زياد با اين 
ش��رايط مواجه مي ش��وند. تمام تلاش��مان بازگرداندن فروغي به جايگاه 
واقعي اش است. اين كار سخت است، اما غيرممكن نيست. به ذهنيت خود 
او هم بستگي دارد كه بتواند شرايطش را تغيير دهد. به صورت نسبي اين 
اتفاق رخ داده است. اميدواريم در بازي هاي آسيايي بتوانند بدرخشد. ۷۰ 
درصد راه را طي كرديم و براي او روانش��ناس ويژه در نظر گرفتيم، هانگژو 
شايد آخرين فرصتش باشد. قاعدتاً ورزشكاران تا حدي حمايت مي شوند 

و فروغي هم از اين قاعده مستثني نيست.«  
محسن نصراصفهاني، سرمربي تيم ملي تپانچه در واكنش به سؤال »جوان« 
در خصوص اتفاق رخ داده براي سلاح گلنوش س��بقت اللهي و همچنين 
شرايط سلاح ديگر ملي پوشان اظهار داشت: »به عنوان كادر فني، اصحاب 
رسانه را يار كمكي خود مي دانيم، نه در مقابلمان. خواهش مي كنم كه به 
اين رشته در بازي هاي آس��يايي كمك كنيد. تيراندازي مسابقه ذهن ها با 
هم است. فردي موفق مي شود كه ذهن برتري نسبت به بقيه دارد. رشته 
تجهيزات محور هستيم و تمام توانمندي ورزشكار در گرو تجهيزاتش است. 
گلنوش سبقت اللهي در قهرماني جهان به عنوان نفر سوم به فينال رسيد، 
ولي به خاطر يك اتفاق ديسكاليفه شد. خود مسئولان مسابقه گفتند اين 
مسئله بسيار نادر بود . اگر ما بيش از حد اصرار مي كرديم، ممكن بود عليه 
او رأي دهند و حتي هشتم هم نشود. متأس��فانه اين اتفاق كسب مدال و 
سهميه را از اين ورزش��كار گرفت. از طرفي با همكاري رئيس فدراسيون، 
سفارش سلاح داديم و يكي، دو هفته ديگر سلاح ها به دست ما مي رسد.« 
س��رمربي تپانچه در مورد پيش بيني از تعداد مدال هاي شاگردانش اظهار 
داشت: »از نظر تيمي در رويدادهاي گذش��ته جزو سه تيم اول جهان و از 
نظر نفرات جزو 1۰ تيم اول دنيا بوديم. اميدواريم در هانگژو بي سابقه ترين 

نتايج رقم بخورد.«
         

روح الله حسيني در نشس��ت خبري خود وعده دو تا سه مدال بوكس را به 
جامعه ورزش داد. رئيس فدراسيون بوكس در ابتداي صحبتش از حضور 
نهرودي به عنوان سرمربي تيم ملي در بازي هاي آسيايي گفت: »تصميم 
گرفتيم حسين نهرودي هدايت تيم را در هانگژو برعهده داشته باشد. در 
مسابقات جهاني ملي پوشانمان تا يك قدمي كسب مدال پيش رفتند، اما 
ناداوري باعث شد به مدال نرسند. تيم ملي براي آمادگي بيشتر به روسيه و 
بوسني اعزام خواهد شد. به ما پنج سهميه دادند و  اي كاش شش سهميه 
در هانگژو داشتيم. از آنجا كه مي توانيم در هانگژو سهميه المپيك بگيرم 
حضور در بازي هاي آسيايي برايمان مهم اس��ت. به كسب دو تا سه مدال 
اميدواريم، اما در مورد رنگ مدال نظر نمي دهم. اگر حريفان اول و دوممان 

ازبك و قزاق نباشند، مي توانيم به مدال برسيم.«

دنيا حيدري 
  گزارش

اشرف  رامين

ايران – اسپانيا، يكي هاكان دمير را كنترل كند

نبرد سخت با ماتادورها
رويارويي با اس��پانيا آخرين ديدار تيم ملي بس��كتبال ايران در مرحله 
گروهي جام جهاني 2۰23 اس��ت. جدال ايران ب��ا ماتادورها در حالي 
امروز )ساعت 1۷( در جاكارتا برگزار مي شود كه اسپانيا، مدافع عنوان 
قهرماني و تيم اول رنكينگ فيباست. جدال با مدعي جام جهاني براي 
تيم كشورمان كه در دو بازي قبلي خود عملكردي ضعيف و دوراز انتظار 
داشته بسيار سخت اس��ت. تيم ملي با هدايت سرمربي خارجي خود با 
49 امتياز به برزيل باخت و شروعي تلخ در اين دوره از مسابقات داشت. 
پس از آن هم مقابل ضعيف ترين تيم گروه، يعني ساحل عاج قرار گرفت، 
اما همانند بازي اول بازيكنان ضعيف و متزلزل ظاهر ش��دند تا دومين 
شكس��تمان مقابل حريفي ثبت ش��ود كه در رنكينگ جهاني 22 پله 
پايين تر از ما قرار دارد! شكست برابر ساحل عاج كورسوي اميدمان براي 
رسيدن به سهميه المپيك به عنوان بهترين تيم آسيا در جام جهاني را 
نيز از بين برد. اسپانيا با دو برد متوالي مقابل ساحل عاج و برزيل صعود 
خود به عنوان صدرنشين گروه را قطعي كرده است. جدا از ضعف هاي 
فني در دفاع، حمله و پرتاب ها بايد اميدوار باشيم سرمربي بار ديگر از 
دست داوران عصباني نشود. هاكان دمير طي دو بازي دو تكنيكال فول 
از داوران گرفته و در مصاف با برزيل با پرخاشگري غيرقابل كنترلي همه 
را متعجب كرد. جواد داوري، رئيس فدراسيون بسكتبال در گفت وگويي 
مدعي ش��د قضاوت داور باعث عصبانيت دمير ش��ده اس��ت: »بازي با 
ساحل عاج براي سرمربي حكم مرگ و زندگي را داشت. اگرچه با او در 
اين باره صحبت مي كنم، اما در بدترين ش��رايط خطا گرفته شد، چون 
بازي تمام شده بود و ما با يك اختلاف برده بوديم تا اميدوارتر به بحث 
المپيك پيش برويم. واقعاً ش��رايط هاكان را به هم ريختند. البته منكر 
اين نمي شوم كه مربي در اين سطح بايد كنترل داشته باشد. حتماً با او 

در اين باره صحبت مي كنم.«

رستمي باز هم قهرمان جهان شد
قاب


